

Title (en)

Device for making, protected from the air, a paste for cosmetic use.

Title (de)

Vorrichtung für die Herstellung-abgeschirmt von der Luft von einer Pasta für kosmetischen Gebrauch.

Title (fr)

Dispositif pour préparer à l'abri de l'air, une pâte à usage cosmétique.

Publication

EP 0657207 A1 19950614 (FR)

Application

EP 94402844 A 19941209

Priority

FR 9314863 A 19931210

Abstract (en)

The receptacle is in the shape of a cylindrical pot (1) closed in its upper part by a removable lid (3) and comprising, at its base (2), a means (16, 17) forming a bearing for receiving with rotation the hub (11) of a shaft (12) arranged along the axis (10) of the cylindrical pot, the said shaft comprising at its periphery at least one radial fin (18), the said device additionally comprising, outside the said cylindrical pot, a turning manoeuvring member (9) integrally attached to the said hub (11), capable of being actuated by hand, the actuation of the manoeuvring member causing the driving in rotation of the said shaft and of the said radial fin(s). <IMAGE>

Abstract (fr)

Le récipient présente la forme d'un pot cylindrique (1) fermé à sa partie supérieure par un couvercle amovible (3) et comportant, au niveau de sa base (2), un moyen (16,17) formant palier pour recevoir à rotation le moyeu (11) d'un arbre (12) disposé selon l'axe (10) du pot cylindrique, ledit arbre comportant à sa périphérie au moins une ailette radiale (18), ledit dispositif comportant en outre, extérieurement audit pot cylindrique, un organe de manoeuvre tournant (9), solidaire dudit moyeu (11), actionnable à la main, l'actionnement de l'organe de manoeuvre provoquant l'entraînement en rotation dudit arbre et de la ou desdites ailettes radiales. <IMAGE>

IPC 1-7

B01F 7/00; **B01F 13/00**; **A45D 34/04**

IPC 8 full level

A45D 34/04 (2006.01); **A45D 40/00** (2006.01); **B01F 7/18** (2006.01); **B01F 13/00** (2006.01); **B01F 15/00** (2006.01); **B01F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 40/0068 (2013.01 - EP US); **B01F 27/90** (2022.01 - EP US); **B01F 33/5011** (2022.01 - EP US); **B01F 35/3213** (2022.01 - EP); **B01F 35/4121** (2022.01 - EP US); **A45D 34/048** (2013.01 - EP US); **B01F 27/11251** (2022.01 - EP US); **B01F 35/3202** (2022.01 - EP US); **B01F 35/3213** (2022.01 - US); **B01F 2101/21** (2022.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 3085281 A 19630416 - IRWIN MASSMAN
- [X] US 2904808 A 19590922 - IRWIN MASSMAN
- [A] EP 0325766 A2 19890802 - YOSHINO KOGYOSHO CO LTD [JP]
- [A] US 3311941 A 19670404 - BUCHWALTER FRANCIS F, et al

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0657207 A1 19950614; CA 2137740 A1 19950611; FR 2713510 A1 19950616; FR 2713510 B1 19960126; US 5549385 A 19960827

DOCDB simple family (application)

EP 94402844 A 19941209; CA 2137740 A 19941209; FR 9314863 A 19931210; US 35478094 A 19941212